

## 关于免费开通借记卡交易短信提醒服务的公告

尊敬的客户：

感谢您长期以来对渣打银行的信赖和支持。

为了进一步保护您的用卡安全，我行将于 2013 年 2 月 1 日起逐步推出借记卡交易短信提醒服务。届时，当您的借记卡发生如下所列交易时，相关短信提醒将发送至您预留在我行的手机号码。

支持短信提醒的交易列表如下：

1. POS 消费类交易（暂定 500 元人民币（含）以上金额）
2. 自动柜员机取款交易（暂定 500 元人民币（含）以上金额）
3. 现金存款机存款交易（暂定 500 元人民币（含）以上金额）
4. 自动柜员机转账（出）交易（暂定 500 元人民币（含）以上金额）
5. 自动柜员机/POS 机余额查询交易
6. 借记卡密码修改交易
7. 借记卡密码重置交易
8. 借记卡密码锁定交易

短信提醒号码：10690133555,您可发送短信指令 ac+您的卡号后四位申请开通此服务，或 bc+您的卡号后四位申请关闭。

如需了解详情，请致电客户服务热线 800-820-8088 或 (0755) 2589-2333。

本服务目前免费向我行借记卡客户提供，如有变化，我行将提前公告。

中英文通知内容如有差异，应以中文为准。

渣打银行（中国）有限公司

2013 年 2 月 1 日

## Notice of Standard Chartered Instant SMS Open Free

Dear Valued Customer:

Thank you for your continuous trust and support to Standard Chartered Bank.

To further enhance our debit card transaction security, we are glad to inform you that we are going to launch free Instant Short Message Service from 1Feb2013. Instant SMS alert will be triggered if there is any transaction or change on your debit card as listed below. SMS will be sent to your cell-phone number which is registered with us. To comply with regulatory requirement, SMS alert will also be sent after balance enquiry on ATM/CDM as well.

Debit card transactions, which will trigger SMS alert include:

1. POS Purchase (transaction amount  $\geq$  500 CNY, tentative )
2. Cash withdrawal on ATM/CDM (transaction amount  $\geq$  500 CNY, tentative )
3. Cash deposit on CDM (transaction amount  $\geq$  500 CNY, tentative )
4. Fund transfer (out) on ATM/CDM (transaction amount  $\geq$  500 CNY, tentative )
5. Balance enquiry on ATM/CDM/POS
6. PIN change
7. PIN reset
8. PIN lock

Please be noted:

- Instant Short Message Service Number: 10690133555, you can send ac+last four digits of your card No. to active this service, and send bc+last four digits of your card No. to cancel it.
- Please contact our hotline at 800 820 8088 or (86-0755) 2589-2333 for more details on Instant SMS service.
- Instant SMS service will be provided free of charge, subject to change with customer notification in advance
- The Chinese version shall in any event prevail in case there is any discrepancy between the Chinese and English.

Standard Chartered Bank (China) Limited

1 Feb 2013